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§ 9   

Svar på skrivelse om trygghetsskapande belysning 2016-
2020, Spånga Tensta stadsdelsnämnd 

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens reviderade skrivelse till 

Trafiknämnden.  

 

Ärendet 
Förvaltningen har upprättat en skrivelse till Trafiknämnden rörande 

trygghetsskapande belysning 2016-2020, Spånga-Tensta 

stadsdelsnämnd. Stadsdelsnämnden beslutade att återremittera ärendet 

den 25 augusti 2016, § 12, för att komplettera skrivelsen så att 

behovet av trygghetsskapande belysning i hela stadsdelen iakttas 

innan skrivelsen skickas in till trafikkontoret.  

 

Under 2016 har Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutat genomföra 

åtgärder i syfte att på lång och kort sikt öka tryggheten i Spånga-

Tensta. Stockholm Stad har beslutat om ett flertal trygghetsskapande 

strategier för framtiden. En sådan strategi är Trygghetsskapande 

belysning 2016-2020, Genomförandebeslut (Dnr T2016-00240).  

 

Stadsdelsförvaltningen genomförde i samråd med civila rådet en 

inventering avseende vilka områden som har behov av 

trygghetsskapande belysning. Stadsdelsförvaltningen ser ett stort 

behov av att arbetet kan startas så snart som möjligt. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 3 oktober 2016. 

Dnr 1.2.5-519/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Anna Jonazon m.fl. (S), Sus Andersson m.fl. (MP) och Rashid 

Mohammed (V) lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 
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”Särskilt uttalande 

Vi från majoriteten har en ambition om att öka alla invånares trygghet 

och vi vet att belysning är en mycket viktig del för att fler ska våga 

röra sig utomhus även efter skymning. Vi kommer därför följa detta 

ärende med stort intresse och arbeta för att även fler områden i 

stadsdelen ska kunna få den trygghetsbelysning som önskas”. 

 

Särskilt uttalande 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Bengt Porseby (L) lade fram ett 

särskilt uttalande enligt följande: 

 

Ersättaryttrande 
Ersättaren Hafize Cetin (C) anmälde att om hon hade tjänstgjort som 

ledamot i nämnden hade hon ställt sig bakom moderaternas särskilda 

uttalande. 

 

”Särskilt uttalande 

Det är positivt att en skrivelse med förslag på trygghetsskapande 

åtgärder i hela stadsdelen nu lämnas in till Trafikkontoret. Tack vara 

att Moderaterna och övriga Alliansen uppmärksammade att enbart en 

del av stadsdelen berördes i förvaltningens första förslag till skrivelse 

kunde ärendet återremitteras och en inventering göras i de delar av 

Spånga som inte var med i det första förslaget.  

 

För framtida ärenden av liknande karaktär förutsätter vi att hela 

stadsdelens behov tas till vara och utreds innan förslag till beslut läggs 

fram för nämnden”.  

 


